
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 

1) Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: Σοβαρές ελλείψεις στο Γενικό Νοσοκομείο Ξάνθης 

Με αφορμή τις συγκεντρώσεις των εργαζομένων, τις καταγγελίες που έχουν 

γίνει σε εμένα προσωπικά, αλλά και την αγωνία του συνόλου των πολιτών της 

περιοχής για την περαιτέρω συρρίκνωση του Γενικού Νοσοκομείου Ξάνθης, 

διαπιστώνουμε πως:  

• Η ΜΕΘ παραμένει κλειστή εδώ και τρία (3) χρόνια. 

• Η λειτουργία της Παθολογικής Κλινικής βασίζεται σε δανεικούς 

γιατρούς. 

• Η τραγική έλλειψη Αναισθησιολόγων έχει σαν συνέπεια την μη 

διενέργεια προγραμματισμένων χειρουργείων. 

• Υπάρχει έλλειψη βασικών ιατρικών ειδικοτήτων. 

 

Ερωτάται ο Αρμόδιος Υπουργός: 

1) Είναι μέλημα της κυβέρνησης να συνεχίσει να παρέχει το νοσοκομείο 

αξιοπρεπείς παροχές υγείας; 

2) Γνωρίζετε ότι έτσι υποβαθμίζεται η Θράκη στο σύνολό της; 

3) Γνωρίζετε πώς η είσοδος του ιδιωτικού τομέα είναι φυσικό επακόλουθο 

της διάλυσης των δομών του νοσοκομείου Ξάνθης; 

4) Θα δώσετε άμεσα λύση στα χρόνια προβλήματα που αντιμετωπίζουν 

οι εργαζόμενοι και ταλαιπωρούν εκατοντάδες χιλιάδες πολίτες; 
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